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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
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VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Rijeka, 21. 11. 2023. 
 
 

   
 

ZAPISNIK 
S 7. SJEDNICE VMO POTOK 

 
7. sjednica VMO Potok održana je 21.11.2023. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama MO 
Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Goran Mačukat, član VMO 
-     Mirjana Matić, članica VMO 
-     Orijana Viljevac Šarić, članica VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Mila Žunić, zamjenica predsjednika VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava i usvajanje prioriteta MO Potok za 2024. godinu. 
3. Donošenje Odluke o promjeni programa Doček svetog Nikole. 
4. Rasprava o predstojećim programima do kraja godine. 
5. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
  
AD 1 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjel za komunalni sustavu kojem se navodi da će 
se uklanjanje granitnih kocki što se nalaze uz samo deblo stabla na ulazu u 
kompleks „Benčić“ obaviti u najkraćem mogućem roku. 

 Također je potrebno zatražiti da se kamene kocke oko stabla na autobusnoj stanici 
preko puta Željezničkog kolodvora izravnaju jer su opasne za pješake naročito pri 
izlazu iz autobusa. 
 



 2/3 

 Vijeće je zaprimilo molbu građana da se u sklopu procesa modernizacije sustava 
javne rasvjete zamijeni rasvjetni stup na adresi Ul. Milana Butkovića a u ravnini 2. 
kata jer zbog dotrajalosti predstavlja opasnost za pješake i automobile u spomenutoj 
ulici, a stanarima uzrokuje ozbiljno svjetlosno zagađenje. Molba će se proslijediti 
Energu.  

 

 Vijeće je zaprimilo molbu građana da se pod hitno riješi problem sa špricama po 
Benčiću, da se zazidaju prozori na zgradu Teatrina, gdje se skupljaju narkomani i da 
se obavijesti policija da se pojačaju ophodnje. Molba će se proslijediti nadležnima. 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu odgajateljica u Dječjem vrtiću Potok za podršku. Planiraju 
uređenje malog parka u sklopu vrtića, a koji je u lošem stanju, te bi se prijavili na 
Program riječkog lokalnog partnerstva. Prostor bi se obogatio s poticajima za 
kvalitetan boravak djece na vanjskom prostoru, te bi ostvarili tu aktivnost tijekom 
proljetnih dana slijedeće, 2024. godine. 
Vijeće je suglasno s molbom i uputit će pismo podrške. 

 
AD 2 
 
      Zaključak: 
 

 Nakon rasprave jednoglasno su usvojeni prioriteti komunalnog uređenja MO Potok  
za 2024. godinu i to: 

 
           Postava njihalice na oprugu na dječje igralište u Ulici Josipa Završnika        1.200,00 
           istočno od kućnog broja 5                                                                                    
           Zamjena klackalice na dječjem igralištu u Ulici Josipa Završnika                    3.500,00 
           istočno od kućnog broja 5 
           Postava stupića na nogostup u Ulici Viktora Cara Emina između                    1.000,00 
           kućnih brojeva 4d i 6a  
           Povećanje sigurnosti na raskrižju ulica Nikole Cara i R. K. Jeretova               2.100,00 
           Postava fitnes sprava u Ulici Potok istočno od kućnog broja 13                      7.800,00 
           Uređenje površine u Ulici Potok istočno od kućnog broja 13                              875,00 
                                                                                                                                          ________ 
                                                                                                                                          16.475,00                                                                                                                                                                                                                                                                                    
AD 3 
 
      Zaključak: 
 

 Vijeća MO Mlaka i Potok su planirala realizaciju programa Doček svetog Nikole uz 
sudjelovanje Ri Teatra s prigodnom predstavom i podjelom poklona. Nažalost više 
ne rade predstave za djecu, te je Vijeće u dogovoru s MO Mlaka angažiralo glumca iz 
Lutkarskog kazališta Rijeka koji će u kostimu Djeda Božićnjaka darivati djecu. Vijeće 
je jednoglasno donijelo odluku o promjeni programa u Doček Djeda Božićnjaka uz 
suglasnost Odsjeka za mjesnu za samoupravu. 
 

AD 4 
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće MO Potok planiralo je do kraja godine realizaciju programa Doček Djeda 
Božićnjaka“ (u suradnji s MO Mlaka) i Dan MO Potok. 

 Vijećnici su raspravljali o pripremama za realizaciju programa. 

 Organizirat će se sastanak s ravnateljicom OŠ „Podmurvice“ i vijećnicima MO Mlaka 
radi konkretnog dogovora za održavanje programa 

 Organizirat će se sastanak s Kristianom Benićem u vezi dogovora realizacije 
programa Dan MO u Dječjoj kući 
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 Mjesnom odboru Mlaka predložit će zajednički sastanak na temu: „Razmjena 
iskustava i suradnja 2 susjedna mjesna odbora“. 

 
AD 5 
 
       Zaključak: 

 

 Gradonačelniku i voditeljici Odsjeka za samoupravu uputit će se sljedeći dopis: 
“Vijeće MO Potok već dugo vremena radi u neadekvatnom prostoru koji je uništen od 
vlage zbog stalnih kiša i poplava. U nekoliko navrata pokušalo se bezuspješno 
pronaći zamjenski  prostor. Zbog toga smo bili prisiljeni potražiti prostor za odvijanje 
svojih aktivnosti, te nam je ponuđeno korištenje dvorane u Dječjoj kući, ali samo za 
odvijanje programa „Dan MO Potok“ u prosincu.  
Prilikom obilaska prostora Gradske knjižnice uočeno je da postoje uredi za njene 
zaposlenike,  te molimo odgovor da li postoji mogućnost za barem ured tajnice, malo 
veći u kojem bi se mogle održavati i sjednice Vijeća mjesnog odbora Potok s 
obzirom da u istom objektu i Dječjoj kući postoje prostorije koje bi vijeće moglo 
koristiti za svoje aktivnosti. 
Unaprijed zahvaljujemo i nadamo se brzom rješenju na ovoj ili nekoj drugoj 
adekvatnoj lokaciji”. 
 

 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


